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Az utóbbi időben drasztikusan emelkedik a koronavírus fertőzöttek száma. 
Halimbán is megjelent a betegség az A 2020-as év egészen máshogy alakult, mint 
ahogy terveztük, a COVID-19 világjárvány alaposan felforgatta az életünket, sok 
tekintetben beszűkült a mozgásterünk. A korlátozások szükségesek azért, hogy az 
egészségügy bírja a végletekig megnövekedett terhelést és minél kevesebb embert 
veszítsünk el. Ugyanakkor ez a helyzet mindenkitől nagyon sok türelmet és 
kitartást igényel.

Kovácsné Véber Eszter sk.

Minden évben a Halimbáért dolgozók vacsoráján szoktunk visszatekinteni az egy 
éves közös munkára az önkormányzat, a hivatal, az óvoda és az iskola dolgozóival. 
Idén ezt az eseményt sem tarthatjuk meg, ezért ezúton is szeretnék köszönetet 
mondani mindazért a sok-sok munkáért, amit a faluért, a halimbaiakért végeztek el 
ebben az évben. Köszönöm, hogy mindannyian maximálisan helyt álltak ebben a 
nehéz időszakban. Köszönöm, hogy kreatívan alkalmazkodtak a megváltozott 

helyzethez és minden problémára megtalálták a megoldást. Köszönöm, hogy a megváltozott feladatokhoz rugalmasan 
alkalmazkodtak és a jókedvüket sem veszítették el. Köszönöm, hogy együtt dolgozhattunk Halimbáért!

A családi karácsonyi ünneplést is korlátok közé szorítja a járvány. A 
kormányrendeletekben meghatározott korlátozások mellett minden családnak 
mérlegelni kell, hogy milyen körben, milyen elővigyázatosság mellett tud 
ünnepelni úgy, hogy ne veszélyeztesse idős vagy krónikus beteg tagjait.

Áldott, békesség, szeretetben és egészségben eltöltött ünnepeket kívánok azokkal 
a szavakkal, melyeket a betlehemi angyalok mondtak a pásztoroknak: „Ne 
féljetek, mert íme, hirdetek néktek nagy örömet, mely az egész népnek öröme lesz: 
mert született néktek ma a Megtartó. aki az Úr Krisztus a Dávid városában. Ez 
pedig néktek a jele: találtok egy kisgyermeket bepólyálva feküdni a jászolban.” 
(Lukács evangéliuma 2. rész, 10-12. vers)

polgármester

Ahogy az egész év, úgy a karácsony sem lesz olyan, mint amit megszoktunk. Nem 
lesznek karácsonyi kézműves foglalkozások a gyerekeknek, nem lesz adventi 
hangverseny, nem lesz iskolai karácsony a kultúrházban, és vásár sem lesz utána.
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• A szociálisan rászoruló családoknak az idei évben is lehetőségük volt szociális célú tűzifa támogatás iránti igény 
benyújtására. A december 9-i benyújtási határidőt követően lesz döntés a támogatottak személyéről. Az érintetteket 
értesítjük. 

• A Nyirádi Nagycsaládosok Egyesülete sikeres pályázatának jóvoltából kaptunk tisztítószer csomagokat, melyeket a 
művelődési ház dolgozóival juttattuk el a 65 év felettieknek, akik nagyon örültek neki.

• A vírushelyzetre való tekintettel zárt körben került átadásra az óvoda épületében az újonnan kialakított bölcsőde. Az 
átadáson, részt vett Fenyvesi Zoltán a térség országgyűlési képviselője, Hornyák Attila tervező, Szencz Lajos, a 
kivitelező cég ügyvezetője, Kovács Attiláné óvodavezető, Tóbel János és Kovácsné Véber Eszter. A kormány 89 millió 
forintos támogatásával egy 137 m2-es új szárny épült az óvoda épületéhez. Az új épületrészben egy tágas óvodai 
csoportszoba, és egy 8 kisgyermek elhelyezésére alkalmas bölcsőde került elhelyezésre a megfelelő 
kiszolgálóhelyiségekkel. A pályázat a bölcsőde eszközeinek beszerzését is támogatta.  Az intézmény a Magyar Falu 
Program jóvoltából 5 millió forintos támogatással egy kerti faházat is vásárolhatott, a kerítés egy rossz állapotú 
szakasza helyett újat építtethetett, valamint KRESZ parkot hozott létre. Az átadóról készült videófelvétel 
megtekinthető a halimba.hu oldalon. Terveink szerint júniusban ünnepélyes keretek között a lakosság 
nyilvánosságával is megtartjuk majd átadó ünnepségünket.

Művelődési ház hírei

•a kézfertőtlenítő használatára

Az alábbiakban közöljük az adventi és karácsonyi Miserendet:

•December 26. (karácsony másnapja) nem lesz Halimbán szentmise

•December 20.(advent 4. vasárnapja)  11 óra 

Biztonsági intézkedések:

•December 25. (karácsony)   11 óra

 gyóntatás és áldoztatás   15 órától

Az állami előírások a templomban is érvényesek és betartandók.

•December 16.(szerda)   17 óra

•December 24.(csütörtök, szenteste) 15 óra

Különösen:

•December 23. (szerda)   17 óra

Az Egyházközség vezetősége a Karácsonyi ünnepek alkalmából - a szeretet és 
békesség jegyében – köszönti Halimba minden családját és minden lakóját.

A fenti szertartásokon túl szeretnénk lehetőséget biztosítani a híveknek az egyéni 
imára, áhítatra, ezért minden kedden és pénteken 16 és 17 óra között nyitva 
tartjuk templomunkat.

•a távolságtartás és a kijelölt ülőhelyek használatára

•December 13.(advent 3. vasárnapja) 11 óra

•a kézfogás mellőzésére
•a templomlátogatások után a padok és kilincsek fertőtlenítésére

Szent Ferenc fontosnak tartotta, hogy az egyház mutassa meg azt a szegénységet, amibe Jézus Krisztus megszületett. A 
Megváltó születése nem a gazdagság és a pompa ünnepe.
Templomunkban is ott lesz a Betlehem, amely sugározza az Isten irántunk való végtelen szeretetét.
Áldott, békés és szeretetben gazdag Karácsonyi Ünnepeket kívánunk!

Római Katolikus Egyházközség

Az Angyalok éneke hirdette meg ezt a nagy eseményt a pusztában élő pásztoroknak: "Dicsőség a magasságban Istennek 
és békesség a földön élő embereknek!" Ezek a pásztorok az akkori társadalom kirekesztettjei voltak, mert nem tudták 
megtartani az akkor érvényes törvényeket és előírásokat. Szegények voltak! Az Evangéliumok írnak ezekről a 
szorgalmas és jószágszerető emberekről, akik egymást biztatták, hogy menjenek Betlehembe. Ajándékba vitték 
munkájuk gyümölcsét, melyben önmagukat adták a kis Jézusnak. 

Karácsony ünnepén Jézus Krisztus földi születésének örvendezünk! 

Halimbai Római Katolikus Egyházközség ünnepi üzenete

A karácsonyi ünnepkör programjainak zárásaként engedjék meg, hogy egy ehhez az időszakhoz kapcsolódó személyes 
élményemet is megosszam. 2003 decemberében költöztünk Halimbára. Még alig ismertünk néhány lakost, amikor egy este 
hosszas erőteljes csengetésre futottunk ki a házból. Kinga lányom, aki akkor volt 2 éves, ijedten bújt mögém. A kapunk 
előtt pásztornak, angyalnak beöltözött gyerekek álltak. Kezükben egy dobozfélével. Hirtelen nem is tudtam elképzelni mit 
akarnak. Mivel városról költöztünk ide, meg sem fordult a fejemben, hogy betlehemezni jönnek. Ők pedig illedelmesen 
megkérdezték: „Szabad e betlehemezni?” Aztán mikor beléptek a lakásba, láttam a kereső tekinteteket a nappaliban. 
Először azt gondoltam, hogy a költözésből adódó rendetlenséget nézik, de tévedtem. Konnektort kerestek, ahova be tudják 
dugni a betlehemi jászol kivilágítását biztosító dugót. Miután ez megtörtént, a szemünk előtt feltáruló 
misztériumjátékban, életre kelt a Jézus születéséről szóló történet. Végezetül karácsonyi jókívánságaikkal kívántak áldott 
ünnepet. Nagyon jó érzés volt. 
Talán ezen az estén éreztem először azt, hogy itthon leszünk ebben a faluban, hiszen nem mentek el a házunk mellett, 
hanem szeretettel, érdeklődő kíváncsisággal csengettek be hozzánk. Mostanában, hogy e hagyományról kutakodni 
kezdtem, beszélgettem olyanokkal, akik évtizedekkel ezelőtt részt vettek a Betlehemezésben. Elmesélték, hogy már előtte 
hetekkel készültek, tanulták a szövegeket. A Plébános Úr osztotta el a szerepeket és ő is tanította be. Egy külön 
foglalkozást kitett a fő kelléknek a betlehemi jászolnak az előkészítése, javítása, tisztítása. Aztán eljött az advent és útnak 
indultak. Utcáról – utcára, házról – házra jártak. Mindenhol szívesen tessékelték be őket. Máig is fel tudják sorolni a 
pásztorjáték szereplőit és egy-egy vidám pillanatot. Az előadás végén süteménnyel is megkínálták őket. Ők is úgy 
emlékeznek, hogy talán a 2000-es évek elején volt utoljára Betlehemezés itt a faluban. Talán épp abban az évben, amikor 
mi ideköltöztünk? Nem tudom! De, hálás szívvel gondolok vissza arra az estére. Hiányzik, de nagyon bízom benne, hogy 
egyszer újra életre kel(het) ez a hagyomány!

       Schvarczkopf Anita 

Betlehemezés Halimbán 



• December első hétvégéjén Halimbára is megérkezett a Mikulás. Péntek 
délelőtt az óvodába és az iskolába tett látogatást. A vírushelyzetre és idős 
korára való tekintettel, az idén a megfelelő távolság betartásával 
találkozhattak vele a gyerekek. Szombat délután pedig végigjárta a falu 
utcáit, amikor is 158 csomagot osztott ki a gyerekeknek. Mindenhol 
kedves fogadtatásban volt része. A Mikulás távozása előtt még ígéretet 
tett arra, hogy ha a gyerekek jók lesznek, jövőre ugyancsak ellátogat 
hozzájuk. Ezúton köszönjük Rózsavölgyi Lászlónak, hogy segítette a 
Mikulás munkáját. 
Miről is szólhat ilyenkor karácsony táján a rege, mintsem a szeretetről. 
Arról a tüneményes varázslatról, amely most bejárja, meghódítja a 
világot és sohasem veszít időszerűségéből. Ez az év azonban másról is 
szól, így az advent, a karácsony, az ünnepi készülődés időszaka is a 
megszokottól merőben más. A koronavírus járvány egy pillantás alatt, de 
jó hosszú időre bizonytalanná tette, megváltoztatta mindannyiunk 
életét. Az advent és a karácsony programszervezés szempontjából az év 
legmozgalmasabb időszaka, azonban most üres a Művelődési ház, 
elmaradnak az ilyenkor megszokott programjaink. Úgy látom, most az 
óvoda és az iskola van a legszerencsésebb helyzetben, ahol most is 
igyekeznek meghitt, ünnepi hangulatot varázsolni a gyerekek és a 
dolgozók számára. Gyerekeimtől értesülve, hallom, hogy az iskolában bár 
osztályszinteken, de lesz karácsonyi kézműves foglalkozás, projektnap, 
meghitt beszélgetések és ajándékozás is. Az óvodában szintén hasonlóan 
tudnak minden programot megtartani. De hogy ne maradjunk azért 
programok nélkül, fényképeken elevenítsük fel Halimba adventi készülődését.

Mint már előző számunkban is írtuk, a vírushelyzet miatt a 
Művelődési Ház nyitvatartási ideje ideiglenesen módosult. Hétfőtől 
péntekig 8- 16 óra között tart nyitva. A kormányrendeletben foglaltak 
alapján a programok, rendezvények, egyéb összejövetelek 
elmaradnak, de az intézmény irodai szolgáltatásai (fénymásolás, 
szkennelés, nyomtatás) továbbra is igénybe vehetők. Bármilyen 
kérés, kérdés esetén keressenek bennünket bizalommal! 
Megértésüket köszönjük! 

• November 27-én feldíszítettük a falu fenyőfáit. Köszönetünket fejezzük 
ki Molnár Józsefnek és Babos Lászlónak a közösségi fenyőfák 
felajánlásáért. A buszmegállónál lévő ünnepi fa dekoráció Rába Zoltán 
karbantartó keze munkáját dicséri. Köszönjük szépen! 

Művelődési ház hírei

 

Györkösné Baráth Anikó könyvtáros tájékoztatja a lakosságot, hogy a könyvtár – kormányrendeleti 
határozat alapján – bizonytalan ideig zárva tart. A kikölcsönzött könyvek lejárati ideje 
automatikusan meghosszabbodik. A könyvtár nyitásáról a szokásos kommunikációs csatornákon 
(falu honlapja, facebook oldala, hirdetőtáblák) adunk tájékoztatást. 

Ügyfélfogadási rendje:

Elérhetőségei: telefonon: 06 -20 – 470 95 15,  e-mailen: nyiradino@gmail.com

A Nyirádi Szociális Segítő Központ Család és Gyermekjóléti Szolgálat családsegítés és gyermekjóléti szolgáltatását 
Halimbán, december 1-től Illés Olga családsegítő végzi. 

Családsegítő szolgáltatás

• Halimbán a Művelődési házban hétfőn 13.00 – 15.30, szerdán 8.30 – 14.30, pénteken 8.30 -14.00 óra között (kedden 
és csütörtökön nincs ügyfélfogadás)

                         Könyvtári tájékoztató

Közérdekű információk 

        Lukács Zsanett 

A járvány miatt ebben az évben jóval kevesebb rendezvényt tudtunk 
megvalósítani. A nyári időszakban viszont lehetőségünk volt – még ha 
korlátozottan is – több rendezvényt megtartani. A falunap, bár bál nélkül, 
változatos kulturális programokkal, de lehetőséget adott a találkozásra, 
beszélgetésekre. A nyári Erzsébet táborok lebonyolításával újra 
gyerekzsivajtól lett hangos a kultúrház udvara. Nyáron újra indulhattak a 
civil szervezetek is. A művelődési ház adott helyet az iskolai ünnepélyeknek – 
ballagás, évzáró, évnyitó – amik, szintén lehetőséget adtak a közös 
ünneplésre. Ezúton szeretnék köszönetet mondani minden halimbai 
lakosnak, hogy eljöttek programjainkra, az önkormányzat valamennyi 
do lgozó jának a  he ly i  in tézményeknek ,  hogy  seg í te t tek  azok 
megszervezésében, lebonyolításában. Külön köszönöm az építő kritikákat és 
az ötleteket, amelyek segítettek, hogy minél tartalmasabb és a lakosság igényeinek, érdeklődésének megfelelő 
programokat tudjak szervezni. 

E gondolatok jegyében, egy mögöttünk hagyott nehéz év után kívánok, falunk minden lakosának békés, áldott 
karácsonyi ünnepeket és eredményekben, programokban bővelkedő újévet! Várjuk Önöket 2021-ben is!

Mást nem tehetünk, minthogy bízunk, hogy hamarosan vége ennek a nehéz időszaknak, és újult erővel, reménnyel, új 
tervekkel, közösen készülhetünk az előttünk álló évre. De addig is vigyázzunk családunk és saját egészségünkre, mert 
ha egészség van, az ember csodákra képes! Őrizzünk meg ebből az ünnepi pillanatból morzsákat az eljövendő év 
hétköznapjaira azért, hogy azokból is kicsit ünnepit, kicsit méltóságteljest, a hétköznapitól eltérőt varázsoljunk!

Visszatekintés …

• Mint már az előző hónapokban is írtunk róla a Magyar Falu Program 
támogatásával új játszótér készül a Dózsa utca déli végén, a Göbécses 
lábánál. Ide szerveztünk november elején egy közösségi munkadélelőttöt. 
Elsősorban a jövőbeni használókat a kisgyereket szólítottuk meg. A hat év 
alattiak meghívót kaptak és nagyon sokan eljöttek szüleikkel, 
nagyszüleikkel, testvéreikkel együtt. Magunk sem gondoltuk, hogy olyan 
családok is eljönnek, akik csak néhány hete költöztek a faluba. A sok szorgos 
kéznek köszönhetően gyorsan ment a faültetés. A pályázat előkészítésekor 
igyekeztünk az őshonos, helyi adottságokat kedvelő fajokat választani. A 
közös munkában részt vett Fenyvesi Zoltán országgyűlési képviselő és 
felesége is. Öröm volt látni, hogy a családok felelősségteljes környezettudatos 
gondolkodással igyekeznek példát mutatni gyerekeiknek környezetük 
otthonossá tételében, „zöldítésében”. Köszönöm a munkát, lelkesedést, jókedvet és az új ötleteket mindenkinek, aki 
eljött. Köszönöm a karbantartó csoportnak, a művelődési ház dolgozóinak, Gfellner Tamásnak és Gfellner Ábelnek 
a z előkészítő munkát! A játszótéri játékokat megrendeltük, tavasszal telepítik őket.

• Tájékoztatom a Lakosságot, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíjrendszer keretében közzétett 
pályázati felhívásra a 2020. november 5-i határidő leteltéig 4 db „A” típusú pályázat érkezett be elektronikus úton, 
valamint papíralapon is a Nyirádi Közös Önkormányzati Hivatal Halimbai Kirendeltségére. „B” típusú pályázatot 
idén senki nem terjesztett elő. A pályázatok elbírálása során megállapítottuk, hogy valamennyi pályázat érvényes. 
A felhívásban benyújtani kért iratokat, igazolásokat mind a négy pályázó csatolta mellékletként.
Az érvényes pályázatot benyújtó 4 fő pályázó mindegyike részesült támogatásban. Az összes megítélt támogatás 
mértéke 200.000,- Ft/10 hónap (20.000,- Ft/hó). A támogatás átlagos mértéke 5.000,- Ft/fő. 
A támogatás összegét önkormányzatunk két részletben fogja átutalni az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő 
szervezetnek, mely szervezet gondoskodik az ösztöndíjak kiutalásáról.

• Az elmúlt hónapban Lukács Zsanett lemondott alpolgármesteri és képviselői mandátumáról. A megüresedett 
képviselő helyére az egyéni listán következő, legtöbb érvényes szavazatot elért személy kerül. Jelen esetben 
Vajainé Szijártó Margit, aki a tájékoztatást követően el is fogadta a mandátumot. Az eskütételre, valamint az új 
alpolgármester megválasztására később kerül sor.

• A temető mögötti területet a közeljövőben rendbe szeretnénk tenni, és a zöldhulladék elhelyezését úgy szabályozni, 
hogy kezelhető legyen. Ezért kérem, hogy tavaszig ne vigyenek oda komposztálandó hulladékot!

• A településünkön működő nevelési és oktatási intézményekben elkezdődött a korona vírusra történő tesztelés. Az 
intézményvezetők tájékoztatása alapján örömmel mondhatom, hogy a tesztelés során nem találtak pozitív esetet. 
Ez sajnos nem jelenti azt, hogy nem terjed a vírusfertőzés a közösségekben.

• Az elmúlt hónapokban már láthatták a falu lakói, hogy a volt kocsma előtti járdaszakaszt balesetveszély miatt 
lezárattam. A tető a Bányász utca felé megmozdult, cserepek és törmelék hullását nem lehet kizárni. A tulajdonos 
cég felszámolás alatt áll, ilyenkor a felszámolóbiztos az illetékes, ezért neki jeleztem a problémát, és kértem, hogy 
szüntesse meg a balesetveszélyt. Az érintett területnél a javításig, továbbra is kérem a lakosság fokozott figyelmét! 
Köszönöm megértésüket és a türelmüket!

• Továbbra is drasztikusan emelkedik a koronavírus fertőzöttek száma. Ezért kérem a lakosságot, hogy az 
ünnepekre való készülődés során még fokozottabban ügyeljenek a személyes higiénés szabályok betartására, a 
közintézményekben, hivatalokban, közösségi közlekedésben, egészségügyi intézményekben, kereskedelmi és 
vendéglátó egységekben előírt kötelező maszkhasználatra és távolságtartásra! Kerüljék a tömeges 
összejöveteleket, illetve továbbra is figyeljék a hivatalos kommunikációs csatornákat!

Kovácsné Véber Eszter sk.

• Újra csak kihangsúlyozom, hogy az önkormányzat és a szociális gondozói hálózat dolgozói ezután is segítséget 
nyújtanak mindazoknak a lakosoknak, akik jelzést juttatnak el hozzánk. Legyen hivatalos ügyintézés, 
gyógyszerkiváltás, bevásárlás vagy bármilyen egyéb probléma. Ha nem tudják családon belül megoldani, kérjük, 
bátran keressenek bennünket! 

polgármester


